
Verslag Agendacommissie
Datum 19-03-2020
Tijd 20:00 - 21:05
Locatie Raadzaal
Voorzitter Wobine Buijs-Glaudemans
Aanwezig Alfons Prinssen, Mari van Kilsdonk, Dolf Warris, Iris van Dinther, Herman van 

Kessel, Ge Wagemakers, Frans Molenkamp, Henriette Renders, Jan Zoll, Hennie 
van der Wal, Hilde de Wit, Roger van den Akker (secretaris) 

Afwezig Marja Donkers (notulist, op afstand)

1 Opening, afmeldingen, mededelingen
De voorzitter opent de vergadering. 

2 Vaststelling van de agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3 Ingekomen post, nagekomen stukken

3.1 Inspreekreactie bewoners Terwaenen

3.2 Verzoek externe gespreksleider
Verzoek van wethouder Van Kessel om een externe gespreksleider in te zetten voor 
de opiniërende bespreking van  de visie op het professioneel jongerenwerk.
Besproken bij agendapunt 6.2. 

3.3 Opiniecommissie Jongerenwerk
Op 5 februari is de visie op het professioneel jongerenwerk besproken in het college. 
Op basis van het gesprek in het college, hebben we de aanleiding in de opinienota 
aangescherpt en hebben we een vraag toegevoegd.
Agendacommissie heeft de brief voor kennisgeving aangenomen. 

3.a Besluitenlijsten college 
Geen opmerkingen. 

4 Terugblik vergaderingen
Geen opmerkingen. 

5 Verslag vergadering d.d. 6 februari 2020
Het verslag wort ongewijzigd vastgesteld. 

6 Vaststelling conceptagenda’s raadsadviescommissies 

Uitgangspunten vergaderingen i.v.m. coronavirus. 
De heer Van den Akker licht de notitie toe. Er is een oplegger gemaakt om te 
bespreken hoe we de dossiers kunnen bespreken om een stuwmeer aan dossiers te 
voorkomen. De grote lijn is 1e termijn schriftelijk, beantwoording van de 
portefeuillehouders in de vorm van een webinar. Inbellen en/of sms-en voor vragen 
is een mogelijkheid. Vragen kunnen dan meteen beantwoord worden. Dossiers die 
geen 2e termijn nodig hebben kunnen digitaal of fysiek behandeld worden. We zullen 
blijven voldoen aan de richtlijnen van het RIVM. 

GroenLinks vraagt of het mogelijk is om alles schriftelijk af te werken.  
Het CDA sluit zich hierbij aan , maar wijst erop  dat digitaal vergaderen ook mogelijk 
is. 
VVD wil alleen onder strenge regels fysiek vergaderen.  
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SP wil de 2e termijn fysiek vergaderen en vind het belangrijk het politiek proces te 
handhaven. Het is dan bekend welke stukken als A of B besproken worden. 
LOF is van mening dat dossiers die niet zo politiek gevoelig zijn gewoon afgewerkt 
kunnen worden en vindt een eerste termijn schriftelijk goed. Ook het antwoord van 
de wethouder kan schriftelijk. LOF vraagt om discipline en de vergadering klein te 
houden. 
D66 vraagt of het een optie is om een cyclus over te slaan. 
Mevrouw Buijs verwacht dat de crisis langer gaat duren en wil een stabiel systeem 
hebben. Ze wijst erop dat het beantwoorden van de 1e termijn veel tijd kost. 

D66 vraagt hoe om te gaan met publiek. Mevrouw Buijs antwoord dat nu bij een 
fysieke vergadering  geen publiek mag komen. Hierover zal helder gecommuniceerd 
worden. De vergadering is openbaar, maar niet openbaar toegankelijk. 

De heer Van den Akker vraagt om gebruik te maken van de mogelijkheid om bij 
ingekomen brieven vragen rechtstreeks aan de wethouder te stellen.  Het gaat niet 
over politieke punten. Het stellen van artikel 41 vragen n.a.v. een ingekomen brief  
is altijd mogelijk. 
SP wil graag interactie met portefeuillehouder en vraagt of er een andere oplossing 
is.
 
De Agendacommissie besluit de 1e termijn van de advies- en opiniestukken 
schriftelijk te organiseren. Reactie van de portefeuillehouders zal ook schriftelijk 
gebeuren. De 2e termijn zal een fysieke vergadering zijn. De schriftelijke vragen en 
de reacties van de portefeuillehouders zullen op iBabs geplaatst worden. 
Voor de raadsvergadering worden alle raadsleden uitgenodigd. In de raadzaal zullen 
aanpassingen worden gedaan om alle raadsleden een plek te geven met voldoende 
afstand tot elkaar. De fracties zullen terughoudend zijn met het indienen van moties 
vreemd aan de orde van de dag. 
Insprekers kunnen schriftelijk reageren. 
De Raadsgriffie komt met informatie over het invullen van de 3 politieke avonden 
( 2, 9 en 16 april) en een planning over de schriftelijke termijnen. 

Procesvoorstel Programma-evaluatie en Prioriteitenlijst
CDA vindt de prioriteitenlijst belangrijker dan de Kadernota. De Raad kan dan 
richting aangeven. De prioriteiten zijn nu gekoppeld aan de programmaevaluatie, de 
discussie verwatert met behandeling van de Kadernota. Het CDA wil bespreken hoe 
de ambtelijke capaciteit in te zetten, niet de kosten, welke thema’s krijgen prioriteit. 
Er is en toezegging van september 2019. 
GroenLinks vindt bespreking van de prioriteitenlijst tijdens behandeling van de 
Kadernota te laat, de prioritering is dan al gesteld. De raad wil aan kunnen geven 
wat wel / niet weg te laten. 
VVD wil nog een keuze hebben. Ze horen te vaak dat het niet kan omdat er geen 
capaciteit is. 
LOF wil dat de raad aan de voorkant, voordat de kadernota wordt geschreven, wordt 
meegenomen.
Beter Oss wijst erop dat de motie ‘ prioritering is een bevoegdheid van de 
gemeenteraad’ unaniem is aangenomen. Er is afgesproken op hoofdlijnen de 
prioriteiten te bespreken.
PvdA  wil oproepen om prioriteitstelling daar waar het vorig jaar ging over wat 
kunnen we doen gelet op capaciteit in huis,  nu vragen wat kunnen we doen gelet op 
het corona virus. De fractie wil zo goed mogelijk en zo snel mogelijk in beeld hebben 
wat er op ons af gaat komen.

Mevrouw Buijs weet niet wat komende weken gedaan kan worden. De gevolgen van 
het coronavirus zijn nu nog niet te overzien. Hopelijk is er meer inzicht bij de 
behandeling van de Programmabegroting. 

De Agendacommissie besluit tot het afzonderlijk behandelen van de prioriteitenlijst 
en besluit tot het schriftelijk reageren op de Programmaevaluatie. 

6.1 Commissies Ruimte 
De Agendacommissie heeft besloten alle dossiers in 2 termijnen te bespreken. 
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Ter advisering 1e termijn schriftelijk 2e termijn fysiek debat
Concept bod RES BII. 

De SP overweegt een 
amendement in te dienen.

Investeringsprogramma 
stadshart Oss
(integraal met 
vergroenen)

Vergroenen Stadshart 
Oss
(integraal met 
investeringsprogramma)

BII. 
CDA: vraagt zich af of hierover nu 
een besluit genomen moet 
worden. Wordt besluitvorming 
uitgesteld totdat we alle gevolgen 
kunnen overzien? 
LOF: ziet geen redenen om 
bespreking uit te stellen. Dit is 
een signaal om te laten zien dat 
we bezig zijn om het stadshart te 
verfraaien. 
GroenLinks: wil geen uitstel, vind 
het juist heel belangrijk om het 
door te laten gaan. 
SP: vindt het een groot 
onderwerp om nu op de agenda 
te zetten.
VVD: geeft de voorkeur van  
uitstellen aan.

Na bespreking van het 
bestemmingsplan  Buitengebied  
besluit de Agendacommissie de 
dossiers m.b.t. Stadshart in de 2e  
termijn te bespreken. 

Vaststelling 
bestemmingsplan 
Buitengebied Oss 2020

BII
SP: zal een uitgebreide discussie 
worden. Misschien bespreken na 
het zomerreces? 
Mevr. Buijs antwoord dat veel 
mensen zitten te wachten op 
vaststelling van het 
bestemmingsplan. 
GroenLinks: dat is bij Stadshart 
ook zo.  
LOF: er wordt politiek bedreven in 
de Agendacommissie, dat is niet 
de bedoeling. 
CDA: beide zaken zijn niet 
hetzelfde. De fractie wil geen 
politiek bedrijven in de 
Agendacommissie. We weten niet 
wat er gebeurt na de crisis. 
De Agendacommissie besluit het 
dossier in de 2e termijn te 
behandelen.

Visie recreatie en 
toerisme gemeente Oss 
2020 2023

BII 
PvdA: Wil wel van tevoren weten 
of  na 1e termijn nog bespreking 
nodig is. SP dat levert problemen 
op voor de 1e term. Want het is 
niet voor iedereen duidelijk of het 
besproken wordt of niet. 
De Agendacommissie besluit het 
dossier in de 2e termijn te 
behandelen.
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Voor kennisgeving
De ingekomen stukken worden allemaal als A stuk geagendeerd. Ingekomen A-stukken worden 
niet besproken. 
Met Portefeuillehouder evt. telefonisch bespreken als er vragen zijn. Mogelijkheid om later 
moment alsnog te agenderen. Stellen van artikel 41 vragen is ook mogelijk. 

2e voortgangsrapportage IUP en jaarrekening 2019
brief van de provincie over de huisvesting vergunninghouders,  inclusief begeleidend schrijven van 
wethouder Van Orsouw.
Ontwerpbestemmingsplan ‘Crematorium Docfalaan Oss – 2020’
Ontwerpbestemmingsplan Bierbrouwerij-Oijen-2020
Ontwerpbestemmingsplan Partiële herziening 2 Kom Geffen – 2016
Raadsinformatiebrief over Glyfosaat Pachtgronden
Handreiking toepassing PFAS houdende grond en baggerspecie Noord Brabant
Mail van wethouder Van der Schoot over Advies MER mestbewerkingslocaties
Raadsinformatiebrief vervolg geluidssanering ProRail
Reactie gemeente Oss consultatie concept voorkeur
Raadsinformatiebrief met bijlagen van wethouder Van Orsouw over geluidoverlast veer in Lith
stand van zaken centrum Oss
motie over afschaffing verhuurdersheffing
grootschalige opwekking van zonne-energie in de gemeente Oss
antwoord op de artikel 41 vragen van SP over behoefte aan windmolens
Budget bodemonderzoek het Hoornwerk Ravenstein
Ontwerpbestemmingsplan Partiele Herziening 4 Kom Geffen - 2016
Uitwerken en uitvoeren fase 3 (Berghs Veld) in Centrumplan Berghem volgens variant 2

Ter opiniering 1e termijn schriftelijk 2e termijn fysiek
Opinienota 
energiebesparing

BII De Agendacommissie besluit 
beide dossiers in de 2e  termijn te 
behandelen.

Wijziging aanpak 
huishoudelijk afval (was 
geagendeerd voor 12-03) 

BII De Agendacommissie besluit 
beide dossiers in de 2e  termijn te 
behandelen.

6.1 Commissies Sociaal Bestuurlijk 

Ter advisering 1 termijn schriftelijk 2e termijn fysiek debat
Analyse gebruik en 
inkoop jeugdhulp

BI
De Agendacommissie besluit het 
dossier in 1 termijn te behandelen.

Rekenkamercommis
sie Oss over het 
onderzoek naar 
informatieveiligheid

BII 
De Agendacommissie besluit het 
dossier in de 2e termijn te 
behandelen. De leden van de 
Rekenkamercommissie kunnen 
schriftelijk reageren en hoeven niet 
aanwezig te zijn tijdens de 
vergadering. 
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Rapport 
Rekenkamercommis
sie (laagdrempelig) 
ontmoeten in Oss

BII 
De Agendacommissie besluit het 
dossier in de 2e termijn te 
behandelen De leden van de 
Rekenkamercommissie kunnen 
schriftelijk reageren en hoeven niet 
aanwezig te zijn tijdens de 
vergadering.

Verordening en 
Nadere regels 
jeugdhulp gemeente 
Oss 2020

BI 
De Agendacommissie besluit het 
dossier in 1 termijn te behandelen

Verordening 
Meedoen is 
Belangrijk 2020

BI 
Afhankelijk van de beantwoording 
van de artikel 41 vragen zal op 
verzoek van SP het dossier in 1 of 2 
termijnen behandeld 
worden. 

Vervanging 
kunstgrasvelden 
sportpark Rusheuvel

BI 
De Agendacommissie besluit het 
dossier in 1 termijn te behandelen

Voor kennisgeving
De ingekomen stukken worden allemaal als A stuk geagendeerd. Ingekomen A-stukken worden 
niet besproken. 
Met Portefeuillehouder evt. telefonisch bespreken als er vragen zijn. Mogelijkheid om later 
moment alsnog te agenderen. Stellen van artikel 41 vragen is ook mogelijk. 

Aandachtexploitaties Wijk- en Dorpcentra gemeente Oss
Nabetaling subsidie aan fanfare Jong Leven
Raadsinformatiebrief Armoede en Schulden
Raadsinformatiebrief over de resultaten van Werk en Inkomen
Raadsinformatiebrief van weth. Van Geffen over het Golfbad
Resultaten vertrouwensexperiment Oss: Zelf aan het stuur en op maat. Werkt het?
Subsidie maatjesprojecten Buurtgezinnen, Stichting Buddyhulp en Humanitas
gemeente aan de slag met het VN-Verdrag Handicap
motie financiële bijdrage van Rijk voor Omgevingswet
Aanpassen beleidsregels Terug- en Invordering
Kaderbrief Regionale Ambulancevoorziening Brabant Midden-West-Noord
Lokale ontwikkelagenda Wmo Oss
Opstellen huisvestingsplan voor door de gemeente Oss Noordwest gewenste activiteiten en 
voorzieningen
Uitvoeringsprogramma 2020 vindbaarheid en beschikbaarheid van de jeugdhulp
Uitvoeringsprogramma gezondheid 2020
Vaststelling subsidieregeling Dekkend Netwerk AED's gemeente Oss
Zienswijze herindelingsontwerp gemeente Boxmeer Cuijk en Sint Anthonis
Beleidsregels beschermd wonen 2020
Brieven over straling en gezondheid
Rapport Ik ben meer dan mijn problemen, een integrale aanpak voor kinderen met meerdere 
problemen in de thuiszorg
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Bijdrage huurkosten tijdelijke voorziening voor ontmoeten Neerlangel Overlangel Keent (NOK)
Incidentele subsidie 2020 Thuis In Oss

Ter opiniering 1e termijn schriftelijk 2e termijn fysiek
Opinienota 
evenementenbeleid

BI 
De Agendacommissie besluit 
het dossier in 1 termijn te 
behandelen.

Visie op Welzijn BII 
LOF: belangrijk onderwerp. Goede setting 
maken om een goed gesprek te voeren. 
De Agendacommissie besluit het dossier in 
de 2e termijn te bespreken.

Visie professioneel 
jongerenwerk

BII 
De Agendacommissie besluit het dossier in 
de 2e termijn te bespreken en gaat 
akkoord met een externe gespreksleider. 

Nieuwe 
strategische 
agenda’s regionale 
samenwerking 
2030 (was 
geagendeerd voor 
12-03) 

BII 
De Agendacommissie besluit het dossier in 
de 2e termijn te bespreken.

7 Vaststelling conceptagenda raadsvergadering
De conceptagenda wordt gelet op bovenstaande vastgesteld. 

8 Wijzigingen Vergaderdata 2020
De Agendacommissie besluit 2, 9 en 16 april te reserveren voor politieke avonden. 

9 Voorstel tot het houden van een besloten vergadering
Wordt geen gebruik van gemaakt. 

10 Rondvraag
PvdA vraagt of de raadswerkgroep Omgevingswet schriftelijk wordt benaderd. De 
heer Van den Akker weet nog niet hoe de raadswerkgroep word ingevuld. Ook de 
vergadering van de Rekeningcommissie moet gepland worden. Dit zal na de 
Meivakantie besproken worden. 

11 Sluiting 
De voorzitter sluit om 21.05 uur de vergadering. 


